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N HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO
CROATIAN GEODETIC SOCIETY

ZAPISNIK
s 10. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva, održane 27.10.1998.
u Zagrebu, Kaptol 27

Na sjednici su bili nazočni: dogradonačelnik grada Zagreba gosp. Miljenko Cvjetko, Kapo
vić, Galić, Roić, Nikolić, Obrež-Špoljar, Curik, Sošić, Surina, Alilović, J. Dujmović, Cukor,
Puškarić, Bosiljevac, Jakopec, Buzuk, Čolić, Gojčeta, Fiedler, Pozder, Ambroš, Križaj, Pa
hić, Pribičević, Mikičić, Pavelić, Bolt.

DNEVNI RED:

1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda
- Pozdravna riječ dogradonačelnika grada Zagreba

2. Izvješće o primjedbama na Nacrt prijedloga Zakona o državnoj izmjeri i katastru ne
kretnina (Ambroš)

3. Organizacija simpozija Državne geodetske osnove i zemljišni informacijski sustavi (Kapo-
vić)

4. Izvješće o Geodetskom listu (Roić)
5. Reguliranje naknade za troškove sjednica Upravnog odbora (Kapović)
6. Različito

ad 1) Nakon pozdravnih riječi gosp. Miljenka Cvjetka, koji je pozdravio skup u ime grado
načelnice gđe. Marine Dropulić-Matulović, sjednica je nastavljena prema usvojenom dnev
nom redu.

ad 2) Kako je u uvodu naglasio predsjednik HGD-a gosp. Kapović, Nacrt prijedloga Zakona
o državnoj izmjeri i katastru nekretnina poslan je u lipnju 1998. svim Udrugama kako bi se
svi, koje taj zakon zanima, mogli o njemu očitovati. Pristigle primjedbe dostavljene su pred
sjedniku Stručnog odbora za zakonodavstvo i stalešku problematiku gosp. Ambrošu. Gosp.
Ambroš navodi sve primjedbe što su stigle, pojedince i udruge koji su ih poslali, te izvješta
va nazočne da su sve primjedbe dostavljene Državnoj geodetskoj upravi. Prema njegovim
informacijama Državna geodetska uprava usvojila je gotovo sve primjedbe. Predlaže da se
konačni Zakon dostavi HGD-u te da se Stručni odbor za zakonodavstvo i stalešku proble
matiku, "pojačan" kolegama koji su dali značajne primjedbe na Zakon, još jednom očituje
glede konačnog teksta Zakona.

Isti stav, da se konačni tekst Zakona dostavi HGD-u, iznio je i gosp. Galić.

Gosp. Gojčeta, ravnatelj Državne geodetske uprave, koji je sudjelovao u raspravi, kaže da
nema nikakvog razloga da DGU ne dostavi konačni tekst Zakona HGD-u.

ad 3) Prema odluci Sabora HGD-a, održanog u travnju 1998. u Dubrovniku, simpozij pod
nazivom Državne geodetske osnove i zemljišni informacijski sustavi održat će se od 12. do
14. svibnja 1999. godine u Opatiji. Prva je obavijest dostavljena Osijeku i Rijeci, a s prvim
brojem Geodetskog lista svi članovi HGD-a dobit će informaciju o simpoziju. Kako bi se
simpozij uspješno organizirao, imenovani su odbori:
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Organizacijski odbor: Roić (predsjednik), Ratkajec, Rašić, Radetić, Kanajet, Kapović, Vi
šič, članovi
Znanstveno-stručni odbor: Kapović (predsjednik), Bašić, Cigić, Čolić, Džapo, Feil,
Fiedler, Gojčeta, Medić, Roić, Kahmen, Niemeier, Prosen
Koordinacijski odbor: Galić, Nikolić, Obrež-Špoljar, Sošić, Čurik,

ad 4) O radu i poslovanju Geodetskog lista izvješće je podnio glavni urednik gosp. Roić. List
trenutačno nema financijskih problema, ali je veliki nedostatak radova, pogotovo iz djelat
nosti Udruga. Stoga moli članove Predsjedništva da potaknu pisanje, ili se sami odluče pisa
ti o aktivnostima u Udrugama kojih, po informacijama koje imamo, ima dosta.

ad 5) Budući da se sjednice Upravnog odbora HGD-a održavaju relativno često, a nekim je
članovima Odbora to financijska poteškoća, odlučeno je da se svim članovima priznaju troš
kovi putovanja autobusom ili vlakom.

ad 6) Kako su na sjednici bili nazočni član Osnivačkog odbora Komore gosp. Križaj, pred
sjednik Privremenog odbora za upis u Razred inženjera geodezije gosp. Mikičić, te Pahić
(Kodeks), Pribičević (Statut) i Bolt (Cjenik usluga), članovi Predsjedništva dobili su prave i
kvalitetne informacije glede osnivanja Hrvatske komore arhitekata i inženjera u gradi
teljstvu.
Dekan Geodetskog fakulteta gosp. Fiedler predlaže da se na razini Hrvatskoga geodetskog
društva osnuje Hrvatska komisija za geodeziju.
Nakon završetka radnogdijela sjednice u organizaciji gosp. Šurine, predsjednika Udruge
geodeta grada Zagreba i Zupanije zagrebačke, organizirani su posjeti Medvedgradu i Kate
drali, te zajednički objed u restauraciji "Svetice".

Ivana Rukavina


